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آقای قدوسی اظهار کرده که شنونده میزان محرمانه بودن را تعیین میکند که این خلاف قانون و رویه سیستمهای حفاظتی در
جهان است. فارغ از تمام موضوعات ما باید به مکتبهای الهی و ارزشی خودمان رجوع کنیم. امام صادق (ع) میفرمایند کسی

اگر سر ما را افشا نکند در حد مجاهدت در راه خدا است

معاون پارلمانی وزیر امور خارجه در مورد حواشی ایجاد شده در خصوص صحبتهای کریمی قدوسی؛ 

به گزارش اسپاداناخبر و نقل از ایلنا، حسن قشقاوی در جمع خبرنگاران پارلمانی در مورد حواشی ایجاد شده در خصوص
صحبتهای جواد کریمی قدوسی و جلسه کمیسیون امنیت ملی با وزیر امور خارجه گفت: اینکه آقای قدوسی بگوید این جلسه

محرمانه نبوده و یا این مسائل باید شفافسازی شود در حیطه اختیارات ایشان نیست. نهادهای امنیتی و حفاظتی همچون
سپاه و یا وزارت اطلاعات میتوانند در این مورد نظر دهند. این یک امر واضح و مبرهن است و در تمام سیستمهای امنیتی

رتبهبندی آن مشخص شده و اگر این مساله روشن شود تمام این حاشیهها پایان مییابد.

معاون پارلمانی وزارت خارجه ادامه داد: در همین متنی که دیروز منتشر شد نشان داده شد که چقدر این متن با گفتههایی که
از قول وزیر امور خارجه منتشر شد، فاصله داشته و کاملا مغایر است. این موضوع برای افکار عمومی هم مشخص شده است

که این متن حتی به صورت گزینشی نیز آن چیزی که ادعا شده، نبوده است.

وی افزود: آقای قدوسی اظهار کرده که شنونده میزان محرمانه بودن را تعیین میکند که این خلاف قانون و رویه سیستمهای
حفاظتی در جهان است. فارغ از تمام موضوعات ما باید به مکتبهای الهی و ارزشی خودمان رجوع کنیم. امام صادق (ع)

میفرمایند کسی اگر سر ما را افشا نکند در حد مجاهدت در راه خدا است. جمهوری اسلامی نیز برخاسته از خون شهدا است.
ما چطور میتوانیم گفتههای الهی را در این نظام نادیده بگیریم و اسرار خود را افشا کنیم؟ ما باید به ارزشهای انقلاب احترام

گذاشته و کاری نکنیم که اسرار نظام منتشر شود.

قشقاوی تصریح کرد: مذاکرات وقتی در هتل نیویورک به ما اعلام میشود که راهروی این طبقه از لحاظ حفاظتی امن نیست.
این روش طرف مقابل مذاکره کننده با ما است. آنها چگونه با ما رفتار میکنند و ما خودمان با یکدیگر چطور رفتار میکنیم؟
اینکه میگویند ما با مردم مطلب محرمانه نداریم حرف درستی است و فرمایش رهبر انقلاب نیز هست اما باید توجه کرد که

این ۵۰ درصد موضوع است. وقتی شما مطلب محرمانه داخل نظام را نشر میدهید طرف خارجی هم آن را میشنود.

معاون وزیر امور خارجه یادآور شد: نمایندگان همیشه به ما انتقاد دارند که وزرا مطالب روزنامهای نگویند و ما همه به وزرا این
امر را اطلاع میدهیم. اما وقتی فضا رسانهای شود چه ارزشی این کار دارد.

[1] سپاه پاسدارانبرچسب ها: 
[2] وزارت اطلاعات

[3] مجلس
[4] محمدجواد ظریف
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